
PROTOKOLL
Centralstyrelsemöte 

 

Datum | tid 2023-11-29| 18:00 – 20:00 | Möte sammankallat av Lars Rydstedt Plats: Digitalt   

Närvarande styrelsemedlemmar 

Lars Rydstedt | Charlott Jonsson| Göran Hagman | Christian Janson | Roger Lindström |Jyrki Vouti | 

Annika Helgesson | Bo Engholm |Mikael Tranberg| Jenny Häggström 

Ej närvarande: Jakob Bergvall| Christoffer Thalin| Lena Lindström (adj.) 

 Punkt  

  

1. Mötet öppnas 

Lars Rydstedt hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

 

 

 2. Anmälan av sekreterare 

Till sekreterare valdes Annika Helgesson. 

 

 

 3. Val av två justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Roger Lindström och Göran Hagman 

 

 

 4. Närvarokontroll 

Se ovan. 

 

 

 5. Anmälan av övriga frågor som kan innebära justering av dagordningen 

Inga övriga frågor anmäldes.    

 

 

 6. Godkännande av dagordningen 

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

 

 7. Godkännande av föregående protokoll och gamla ärenden 

Föregående protokollet gicks igenom och lades därefter till handlingarna med ett 

godkännande. 

 

 

 8. Rapport från AU – fastställande av AU:s beslut 

Ingen rapport från AU och inga beslut att fastställa. 

 

 

 9. Kommittéernas behov av beslut 

Inget behov av beslut från någon kommitté. 
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  10. Ekonomisk rapport 

Lars Rydstedt föredrog den ekonomiska rapporten. Klubbens kassa är 

förhållandevis god. Ledamöter som har varit på representation för CS ombeds att 

snarast inkomma med reseräkning. Den ekonomiska rapporten godkändes. 

 

11. Budget 2024 

Vid AU:s sammanträde i januari kommer kommittéernas äskanden att diskuteras. 

         

12.  Status för DS 2024 

Christian Janson rapporterade att läget är under kontroll, allt är klart och bokat 

med den inbjudna föreläsaren. 

 

 

 13. 80-årsjubileet 

Diskuterades hur vi ska uppmärksamma 80-årsjubileet. Ett intressant inspel har 

dykt upp som kan vara värt att spinna vidare på. På AU:s sammanträde i januari 

presenteras den grupp som kommer att jobba aktivt med jubileet. 

 

 

 14. Status årsboken  

Charlott Jonsson rapporterade att redaktionen inväntar uppdateringar i 

DreverData innan det stora arbetet kan börja men alla i redaktionen har 

arbetsuppgifter och vet vad de ska göra. 

 

 

 15. Exteriördomare svenska raser - status 

       5 december sammanträder gruppen med Göran Johansson och Morgan Wackt. 

       Raskompendiet ska uppdateras och göras enligt en ny mall, klart i januari. Till den  

       allmänna domarkonferensen i mars behöver SDK ta fram en PowerPoint. 

 

16. Status DN-ärende 

       Lars Rydstedt redogjorde för status i DN-ärendet varpå CS fullföljde sin 

       intention och sitt beslut från den 28/9 då en enhällig CS beslutade att ärendet ska 

       skickas in till DN. 

 

17. SKK- avtal angående rasansvar 

Roger Lindström och Charlott Jonsson redogjorde för mötet med 

samverkansgruppen angående remissen om avtal för delegering av rasansvar. 

Samverkansgruppen kommer att ansöka om förlängd svarstid hos SKK FK och SDK 

står bakom den ansökan. Punkten diskuteras vidare när AU sammanträder i januari. 

 

18. Information 

• Mästerskapen 2023 

CS representanter på respektive mästerskap avlämnade rapporter. Samtliga 

mästerskap har varit mycket bra arrangerade av lokalklubbarna och allt har 
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fungerat smidigt och bra. På NM i Finland var det lite tuffa förhållanden för 

hundarna men glädjande nog vann det svenska laget ändå. Noterbart är att 

den finska lokalklubben som arrangerade NM endast har 14 medlemmar! 

    

19. Meddelanden 

Annika Helgesson redogjorde för inkomna meddelanden från SKK: 

* Jaktgalan 2024, vi har möjlighet att nominera en eldsjäl (senast 20 januari). 

* Hundsport Jakthund – dags för ny artikel. Christian Janson ansvarar. 

* Eva Ekfeldt (SKK JHK) efterlyser filmer från jaktprov i utbildnings- 

   syfte. 

 

20. Diskussioner   

       * CS diskuterade nominering av hederstecken från Jönköpings och Skaraborgs DK.   

* Diskussion kring DreverDatas långsiktiga hållbarhet. CS beslutar att bilda en 

DreverDatakommitté som arbetar med DreverDatas utveckling och 

samarbetsfrågor. Kommittén består av Lars Rydstedt, Charlott Jonsson och Roger 

Lindström.         

 

21. Övriga frågor att ta upp till diskussion 

       * Möte med de lokala avelsråden hålls 11/1. 

* Diskussion kring Tracker och hur vi går vidare. 

  

22.  Nästa möte 

       Nästa möte hålls torsdagen den 18 januari kl. 18.00 (digitalt) 

 

23. Mötet avslutas 

 

Då inget mer förelåg tackade Lars Rydstedt för visat intresse och avslutade dagens 

möte. 

 

 

Vid protokollet                                          

 

 

Annika Helgesson 

 

 

Justeras                                     Justeras                                      Ordförande  

 

 

Roger Lindström                     Göran Hagman                         Lars Rydstedt                                         
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